

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag 20. marts 2025 kl. 19.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg, Karina Iversen og Anja Fjorback Løcke, Tenna Røn Gaba
Afbud: Mads Hørmann
Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 4. marts 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Drøftet.

3. Vores staldmedarbejdere

Jannie og Camilla

Vilkår – boks, facilitetskort og staldvagter

Opsamling på Jannies brug af boks

Karina gav en status på dialogerne og samarbejdet mellem Jannie og Camilla. Vi drøftede opstart af vores nye staldmedarbejdere Jannie Søgaard og Camilla Gosvig Melsen.

Vi præciserede, at de – som led i deres ansættelse – har ret til en boks mod betaling af kostprisen (de reelle omkostninger). Boksen må alene bruges af egen hest, men kan efter nærmere aftale bruges af en hest, der formelt ejes af en anden. Den hest, der anvender boksen, er til staldmedarbejderens ridning på HiRi. Den må ikke rides af eksterne.

Vi præciserede, at de skal have facilitetskort for at kunne bruge HiRis faciliteter. Dette skal de selv betale for, men de kan vælge om det er med eller uden staldvagt.

Karina følger op.

4. Samarbejdet internt i bestyrelse

Fordeling af opgaver og ansvar samt brug af Messenger (behov for flere mailbokse?)

Vi drøftede fordeling af opgaver og ansvar samt bestyrelsens interne brug af Messenger.

Vi aftalte, at Messenger-gruppen primært bruges til korte beskeder eller til opgaver, der skal løses her og nu. Beslutninger træffes som udgangspunkt på bestyrelsesmøder.

Vi opretter funktionsmail-postkasser for bedre at kunne styre mails, der sendes til bestyrelsen. Der tildes et ansvar for hver mailboks. Lasse følger op.

5. Wrap og foder

Er vi tilfredse med den kvalitet vi har?

Vi drøftede kvaliteten af vores wrap og foder.

Vi aftalte, at vi drøfter emnet på næste staldmøde.

Kathrine undersøger priser på andet foder og træpiller, f.eks. indkøb i Tyskland.

6. Forslag til budget 2026

Favrskov Kommune indkalder forslag til kommende budgetproces

Vi aftalte, at vi forsøger at indhente tilbud på ny springbane, som vi indsender som forslag til den kommende budgetproces i Favrskov Kommune.

7. Undervisning

Vi har aftalt, at vi drøfter undervisning på HiRi med de forskellige emner, der følger heraf, blandt andet:
Generel drøftelse af undervisning (hvem må undervise, hvordan defineres undervisning, bagatelgrænse)
Drøftelse af antal ryttere i hallen ad gange

Vi drøftede undervisning på HiRi.

Vi er enige om, at mulighederne for undervisning på HiRi skal tydeliggøres, og at det er vigtigt, at vi sætter klare rammer op for vores undervisere, men samtidigt er åbne for, at vi kan hjælpe hinanden.

Kathrine har møde med underviserne lørdag 22. marts.

Vi følger på derefter med en drøftelse på et staldmøde.

8. Ny springunderviser pr. 1. april

Vi aftalte, at vi i den kommende tid vil prøve forskellige springundervisere af, inden vi beslutter hvad vi gør fremadrettet.

9. Mindre emner

Maja ønsker ikke længere at stå for gødningsprøver
Fik vi fulgt op på folde?

Kort drøftet.

10. Tidspunkt for næste møde

Næste møde er aftalt til tirsdag 15. april fra 19.00 til 21.00.

11. Eventuelt

Intet at bemærke.